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SAJÓBÁBONY VÁROS  ÖNKORMÁNYZATA  
SAJÓBÁBONY, BOCSKAI ÚT 2.    

 
 

J E G Y Z � K Ö N Y V 
 
 

Készült: Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatalában 2010. december 7-én megtartott  
képvisel�-testületi ülésér�l.   

 
Jelen vannak: kezdéskor   7 f� 
                         ülés végén  7 f� 
 

 1.  Nagy Imre polgármester 
 2.  Bencs Gábor 
 3.  Gazda Lajos  
 4.  Lakatos Jen� 
 5.  Ráduly József   
 6.  Seb�k Lajos  
 7.  Dr. Varga Eszter  
 

Tanácskozási joggal az ülésen részt vett: Török Barna címzetes f�jegyz� 
 
Meghívott:   Vendriczky Tiborné élelmezésvezet�, Urbán József MESZ vezet�, Rusz László 
ÁMK igazgató, Hudák József  ÉRV ZRt., Dányádi Béláné, Halász András, Bencs Zoltán, 
Urbán Józsefné intézmény egysgévezet�, Heged�s Zoltánné szoc.f�munkat, Dojcsák László 
Kisebbségi Önkormányzat Elnöke. 
 
Nagy Imre polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 f�s 
képvisel�-testületb�l  mindenki jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri Bencs Gábor, Seb�k Lajos képvisel�ket.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással meghozta az alábbi határozatot: 
 

136/2010. (XII.7.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg: 
1.  Küls�s bizottsági tagok eskütétele 
     El�adó: polgármester  
2. Csatornadíj, szolgáltatás feltételeinek megtárgyalása, rendeletalkotás 
 El�adó: ÉRV igazgatója 
3.  CIRKONT ZRt. szolgáltatási díjának megállapítása 
 El�adó: ügyvezet� igazgató  
4.  Az ELMÜ-ÉMÁSZ térvilágítás szolgáltatási díj emelésének megtárgyalása, elfogadása  
 El�adó: polgármester 
5.  SVIP beszámolója a sporttelepre átadott támogatás felhasználásáról (szóban)  
 El�adó: SVIP ügyvezet�je   
6. Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés között tett intézkedésekr�l  
 El�adó: polgármester 
7.  Indítványok, bejelentések. 
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8.  Az önkormányzati intézményekben dolgozók munkahelyi étkeztetésér�l szóló rendelet 
elfogadása 

 El�adó: élelmezésvezet� 
9. Az Önkormányzat 2011. évi koncepciójának megtárgyalása, elfogadása. 
 El�adó: polgármester 
10. Pedagógiai program módosítása (szóban) 
 El�adó: ÁMK igazgatója  
11.Lakcímbejelentés helyi szabályairól szóló rendelet visszavonása 
 El�adó: jegyz� 
12. Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések. 
 - Szociális kérelmet megtárgyalása. 
Jegyz�könyv hitelesít�k Bencs Gábor és Seb�k Lajos képvisel�k. 
Felel�s: polgármester 
Határid�k: azonnal 

 
 
1.  Küls�s bizottsági tagok eskütétele 
 
Nagy Imre polgármester az önkormányzat bizottságainak küls�s tagjaitól Dányádi Béláné, 
Bencs Zoltán és Halász Andrástól kiveszi az esküt. 
 
 
2. Csatornadíj, szolgáltatás feltételeinek megtárgyalása, rendeletalkotás 
 
Hudák József divízió vezet�  tájékoztatást ad a szennyvízhálózat üzemeltetésér�l. Elmondja, 
hogy két tervezett tisztítást végeztek el 2010-ben a hálózaton. A hálózat karbantartására 1.689 
e Ft-ot költöttek ebben szemben az 1.446 e Ft-os használati díjjal.  
Javasolja, hogy a csatornadíjat 900.-Ft/m3+ÁFA-ban állapítsa meg a képvisel�-testület 2011-
re. Ez az összeg tartalmazza a 30.-Ft használati díjat is.  
 
Lakatos Jen� képvisel� elmondja, hogy a csatornahálózat megépítésekor, már az átadás alatt 
szembesültek a rendszer hibáival, több helyen gond van vele. Szerinte nagyon magas a 
csatornadíj melyet javasol az ÉRV. 
 
Ráduly József képvisel�  érdekl�dik, hogy a kisfogyasztóknak mennyi lesz a díja 2011-ben. 
 
Hudák József divízió vezet� csak akkor tudja a tárgyalásokat megkezdeni a kisfogyasztók 
díjáról, amikor az állami  támogatást megkapták.  
 
Nagy Imre polgármester emlékeztet rá, hogy minden évben meg kell állapítani a közületek 
díját a pályázathoz.  Ha a javasolt 900.-Ft-ot elfogadják, akkor azt is, hogy 3,8 5-kal 
emelkedik a szolgáltatás díja.  
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik, hogy ha az állam kevesebb támogatást ad a vártnál, 
akkor hogyan alakul a díj.  
 
Hudák József divízió vezet� elmondja, hogy 2011-ben még lesz állami támogatás, a 
kés�bbieket már nem tudják biztosra.  
 
Gazda Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy a szennyvíz fogadásának díja emelkedik-e.  
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Seb�k Lajos képvisel� szerint nehéz elérni a lakosság körében azt, hogy minél többen 
kössenek a hálózatra, hiszen nagyon magas a díja. A közületnek is nagyon magas díjat kell 
fizetni. Mi lesz akkor, ha megsz�nik az állami támogatás ? 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� szeretné látni a lakosságot érint� terheket. A 2010. év ára nem 
képezheti-e a tárgyalás alapját.  
 
Hudák József divízió vezet�  elmondja, hogy az idei díjat nem lehet változatlanul hagyni. 
Nem tudják pontosan megmondani mi lesz akkor, ha megsz�nik az állami támogatás, 
valószín� egy átalányt alakítanak ki akkor. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� azt szeretné tudni mi lesz akkor, ha a testület most nem 
fogadja el a 2011-es év díját.  
 
Hudák József divízió vezet�  elmondja, hogy a hálózatot akkor is üzemeltetni kell, a 
különbséget a képvisel�-testületnek kell akkor hozzátenni. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja, hogy tárgyaljanak a KIS Kft. vezet�ségével, hogy 
mérsékeljék a fogadás díját, mivel a technológiához szükség van a kommunális szennyvízre 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy az önkormányzat szeretett volna saját 
tisztítótelepet létesíteni, de a Környezetvédelmi Felügyel�ség nem adott rá engedélyt, mivel a 
településen  már van egy m�köd�. 
 
Ráduly József képvisel� szeretné tudni, hogy milyen mérték� emelés várható a lakosságnak, 
továbbá azt, hogy az ÉRV vállalná-e a szennyvízhálózat felújítás költségének egy részét , ha 
az önkormányzat is adna hozzá anyagi támogatást.  
 
Hudák József divízióvezet�: 
- a lakosság várható költsége 378.-Ft/m3+ÁFA lesz 2011-ben.  
- 2009-ben már tett kisérletet az ÉRV a szennyvíz fogadás díjának csökkentésére, de nem 

járt sikerrel. 
- Ígéretet tesz arra,hogy ha a 30.-Ft-os használati díj ne fedezi 2011-ben a javítások 

költségét, a karbantartásból fedezi az ÉRV a különbséget.  
- A hálózat felújítását 50 %-ban támogatja az ÉRV. Javasolja 2011-ben készüljön el a teljes 

hálózat ipari kamerázása, utána tárgyaljanak a felújításról.  
 
Seb�k Lajos képvisel�  nem érti más település miért tud olcsóbban szennyvizet fogadni. 
Szembesíteni kell Kiss Lászlót azzal, hogy drágán fogadja. Felháborítónak tartja, hogy olyan 
mértékben emelkednek a közületi díjak, hogy a lakosság már szinte er�n felül fizeti a 
számláit. 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti a rendelet tervezetet. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) megalkotja az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testületének 
20/2010. (XII.8.) 

R E N D E L E T E 
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Sajóbábony Város vízgazdálkodásáról, a szennyvízközm� üzemeltetésér�l, 
szolgáltatásáról szóló többször módosított 14/1998. (VIII.12.) rendelet módosításáról 

 
1.§ 

 
A rendelet 2.§ (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
A szennyvíz kezelésének, elhelyezésének szolgáltatási díja 900.-Ft/m3+ÁFA. 
 A 900.-Ft/m3 szolgáltatási díj tartalmazza: 
 - a 30.-Ft/m3 használati díjat. 

2.§ 
 
Ez a rendelet a kihirdetést követ� napon lép hatályba, de 2011. január 1-t�l kell alkalmazni.  

 
3.§ 

 
Hatályát veszti a 16/2009. (XII.9.) rendelet.  

 
 

3.  CIRKONT ZRt. szolgáltatási díjának megállapítása 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti a CIRKONT ZRt. 2011. évi szolgáltatási díjának 
megállapodását.  
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az ajánlatot és  
javasolják az elfogadását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

137/2010. (XII.7.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a CIRKONT ZRt. 
ajánlatát, mely szerint a szemétszállítás díját 2011. január 1-t�l az alábbiak szerint 
állapítja meg:  
110-120 l-es edényzet ürítése díja:    365.-Ft/ürítés/db+ÁFA 
4 m3-es konténerb�l történ� szállítás:           4.075.-Ft/m3+ÁFA 
Hulladékgy�jt� zsák:       240.-Ft/db+ÁFA 
Minden további 110-120 l-es kuka ürítése   308.-Ft/ürítés/db+ÁFA 
Felhatalmazza a polgármestert a szerz�dés aláírására.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
4.  Az ELMÜ-ÉMÁSZ térvilágítás szolgáltatási díj emelésének megtárgyalása, elfogadása  
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a bizottságok megtárgyalták az ÉMÁSZ ajánlatát a 
karbantartási díjról. Nem növeli a szolgáltató a díjat. Elmondták az önkormányzat részér�l 
tapasztalt hiányosságokat.  
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5.  SVIP beszámolója a sporttelepre átadott támogatás felhasználásáról (szóban)  
 
Kovács Éva ügyvezet� igazgató tájékoztatást ad az ipari park tevékenységér�l, 
gazdálkodásáról. A dolgozóinak száma meghaladja az 1.000 f�t, éves árbevétele 910 millió Ft 
volt. Pályázaton nyert  936 millió Ft-ot a Kft. az 1-es kapu cseréjére, dolgozók képzésére, 
villamos energia hálózat felújítására.  
A sport telep m�ködtetésére kapott 4,2 millió Ft önkormányzati támogatás felhasználására az 
alábbiak szerint került sor: 1.184 e Ft-ot utalt át az önkormányzat, mert a fennmaradó részb�l 
a közüzemi számlákat finanszírozta 2010-ben. Az 1.184 e Ft  egy dolgozó bérét fedezi, 
melynek összege 1,7 millió Ft, ezen felül f�nyírás, pálya karbantartása, öntöz�rendszer, lelátó 
javítása, festés , pályák min�sítése ezek összesen 4 millió Ft-ba kerültek.  
 
Ráduly József képvisel�  érdekl�dik, hogy a dolgozók képzésére nyert támogatás, valamint 
az 1-es kapu cseréje mit jelent.  
 
Kovács Éva ügyvezet� igazgató elmondja, hogy a takarítók képzésére nyertek pályázatot, az 
1-es kaput teljesen lebontják, az épületet is, kamerákat helyeznek el, valamint felújítják az 
utat.  
 
Gazda Lajos képvisel�: szépen hangzik, hogy  4 millió Ft-ot költöttek a sport telepre, de az 
árakat ki állapította meg, mennyibe kerültek az elvégzett munkák. 
 
 
Kovács Éva ügyvezet� igazgató emlékeztet arra, hogy neki 1,8 millió Ft-tal kell elszámolni, 
az ezen felüli tevékenységek árait nem adja ki. 
 
Seb�k Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy  az 1-es kapunál lév� lámpát nem lehet-e 
megjavítani mert nem világít. Kamionok is parkolnak ott ezért gondolta, hogy a lámpák 
felszerelését a SVIP finanszírozza. 
 
Gazda Lajos képvisel�  érdekl�dik, hogy nem lehet-e pályázatot benyújtani a sporttelep 
kerítésének a felújítására.  
 
Kovács Éva ügyvezet� igazgató elmondja, hogy nem tudott arról, hogy gond van a 
világítással. A legutóbbi bejelentés után 24 órán belül megjavították, most nem tudott a 
hibáról. 
Figyelik a pályázati lehet�ségeket, még nem volt ilyen kiírás. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen)  meghozta az alábbi határozatot: 
 

138/2010. (XII.7.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a SVIP Kft. 
beszámolóját  a 2010. évi támogatás felhasználásáról. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
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6. Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés között tett intézkedésekr�l  
 
Nagy Imre polgármester  átadja a szót a helyettesének, mert szabadságát töltötte. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz�  ismerteti a tájékoztatót. Elmondja, hogy ha az id� engedi 
még a tél el�tt elkészíti a MESZ a  korlátot a templom felé vezet� lépcs�khöz.  
Az elágazásnál lév� buszmegálló pénteken készült el, már szombaton megrongálták. 
Feljelentést tett az önkormányzat ismeretlen tettes ellen.  
 
Seb�k Lajos képvisel� szerint a buszmegálló megrongált elemeit ki kell cserélni, ha kell 
er�sebb anyagra, melyet nem tudnak megrongálni. 
 
Nagy Imre polgármester kérdezi, hogy vagyonnyilatkozatát leadta-e mindenki, mert az aki 
nem amíg nem pótolja, nem vehet részt a képvisel�-testület munkájában. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� nem kapott konkrét instrukciókat arra vonatkozóan, hogy milyen 
feladatokkal bízza meg a polgármester szabadsága idejére. Javasolja módosítsák az SZMSZ 
azon részét, mert nem tartalmazza a helyettes feladatait. A vagyonnyilatkozatokat mindig a 
PB elnöke kezelte, az alakuló ülésen pedig az hangzott el, hogy Gyarmatinénak kell leadni.  
 
Nagy Imre polgármester bejelentette az alakuló ülésen, hogy szabadságra készül. Nem 
választottak alpolgármester, hogy legyen helyettese.  
 
Gazda Lajos képvisel� szerint amikor volt alpolgármester nem bízott rá a polgármester 
semmilyen feladatot. Nap mint nap bent van a hivatalban, részt vesz a bizottsági üléseken, 
vezeti a testület üléseit.  
 
Ráduly József képvisel� emlékeztet arra, hogy a téli hóeltakarításra még nem különített el 
pénzt az önkormányzat.  
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a PB javasolja kapjon a MESZ vezet� 1 millió Ft-ot a 
téli munkálatok végzésére.  
 
A képvisel�-testület 5 igen és 2 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

139/2010. (XII.7.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja 1 millió Ft keret 
biztosítását a MESZ-nek a téli hóeltakarításhoz ügyeleti díjra és a hómunkások díjára. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal és folyamatos 

 
 
7.  Indítványok, bejelentések. 
 
Bencs Gábor képvisel� érdekl�dik: 
- hogyan lehet az, hogy az önkormányzati vagyonkataszterban 6 db önkormányzati lakás 
szerepel, az el�z� ülésen pedig csak háromról volt szó. 
- fel van-e írva az ebédszállító autó km óra állása, mert úgy látja nem használják 
rendeltetésszer�en. 
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- mi történt a régi süt�vel a konyhán, most hogy vásároltak újat.  
5.000.-Ft nyomravezet�i díjat ajánl fel a buszmegálló megrongálása miatt.  
Ismét megkezdték a pincék feltörését. Ha elkészül a mez��rr�l szóló jogszabály ígéri 
megvalósítják. 
Nem jött el a Polgár�r Parancsnok a bizottsági ülésre, holott kapott meghívást.  
 
Lakatos Jen� képvisel� érdekl�dik, hogy ma sor kerül-e küls�s bizottsági tag választására.  
 
Seb�k Lajos képvisel� javasolja, hogy hozzon létre a testület felügyel� bizottságot, akik 
ellen�rzik az intézmények m�ködését.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy: 
- vezetnek mentlevelet az autónak, valóban mozog, hiszen anyagbeszerzést is végez.  
- Valóban 6 db lakással rendelkezik az önkormányzat nem 3 db-bal.  
- A Polgár�r Egyesület jogi személy, nem kötelezi semmi a részvételre.  
- A Pénzügyi Bizottság el tudja látni a felügyel� bizottság feladatát. 
10.000.-Ft-ot ajánl fel a nyomravezet�nek, ha segítséget nyújt a buszmegálló 
megrongálójának kézre kerítésében.  

 
Vendriczky Tiborné élelmezésvezet� elmondja, hogy gazdaságtalan volt a régi süt� 
üzemeltetése, kapott róla szakvéleményt is. A bizottság leselejtezte.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� szerint az tény, hogy az információk melyet kapnak sorozatosan 
tévesek.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy a vagyongazdálkodáshoz csatolni kell a 
vagyonkatasztert, mely ebben az évben készült el. A lakótelep sem volt eddig megosztva, 
melyr�l nem az önkormányzat tehet. A földhivatal a bejegyzéshez kéri a közterületek 
elnevezését is.  
 
Nagy Imre polgármester szerint nem titok az hány lakással rendelkezik az önkormányzat, 
nem érti miért ilyen nagy probléma ez.  
 
Lakatos Jen� képvisel� szerint jogosan vetette fel Bencs Gábor a kérdést, hiszen új tagja a 
testületnek, kapott egy információt mely nem volt helyet, ezért kérdezett.  
 
Ráduly József képvisel�  a városnapi elszámolásról kért információt, miért csak � kapta, 
hiszen a többi képvisel�t is érdekelte volna az adat.  
 
Nagy Imre polgármester kérdezi, hogy a küls�s bizottsági tag jelölésével kapcsolatban dönt-
e most a testület, van-e javaslata a bizottság elnökének. 
 
Ráduly József képvisel� elmondja, hogy elmaradt a bizottság ülése, nem készültek újabb 
jelölttel. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� javasolja, hogy ha a bizottság elnöke tesz el�terjesztést a 
következ� ülésen, akkor tárgyalják.  
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8.  Az önkormányzati intézményekben dolgozók munkahelyi étkeztetésér�l szóló rendelet elfogadása 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti a rendelet tervezetet, mely a környez� települések 
tapasztalata alapján készült. 
 
Vendriczky Tiborné élelmezésvezet� elmondja, hogy azok a dolgozók, vannak dolgozók 
akik kapcsolatba kerülnek a meleg étkeztetéssel ennek szabályozására készült a rendelet. 
 
Gazda Lajos képvisel� ismerteti a Pénzügyi Bizottság véleményét, javasolják az elfogadását.  
 
A képvisel�-testület 5 igen és 2 tartózkodással megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzata Képvisel�-testületének 
21/2010. (XII.8.) 

Önkormányzati rendelete 
Az önkormányzati intézményekben dolgozók munkahelyi étkezetésér�l 

 
(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� ismerteti a Közigazgatási Hivatal levelét, melyben a 4/2010. 
(II.24.) rendelet hatályon kívül helyezését indítványozzák, mert a rendelet jogszabálysért�.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzatának képvisel�-testülete 
22/2010. (II.8.)  

R E N D E L E T E  
Jogszabály hatályon kívül helyezésér�l 

 
1.§ 

 
Az önkormányzat hatályon kívül helyezi a 4/2010.(II.24.) rendeletét a lakcímbejelentés helyi 
szabályairól. 
 

2.§ 
 

Ez a rendelet a kihirdetését követ� napon lép hatályba.  
 
 
9. Az Önkormányzat 2011. évi koncepciójának megtárgyalása, elfogadása. 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti az anyagot.  
 
Gazda Lajos képvisel� ismerteti a település bejárásán tapasztaltakat, azok fontossági 
sorrendjét.  
 
Ráduly József  képvisel� szerint a jöv� évi tervben legfontosabb az iskola megreformálása. 
A tanárok, szakemberek, képvisel�k üljenek le beszéljék meg hogyan lehet csábítani ide 
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gyerekeket, ne az legyen a tendencia, hogy elviszik �ket. Jók a pedagógusok, el kell érni, 
hogy zavartalan legyen az iskolában az oktatás.  
 
Nagy Imre polgármester tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy az önkormányzat 
közmunka pályázaton 30 f� foglalkoztatására nyújtott be pályázatot. 
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság azt javasolja, hogy helyi 
vállalkozó készítse a nyugdíjasoknak a karácsonyi csomagot.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

140/2010. (XII.7.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat képvisel�-testülete javasolja, hogy a karácsonyi 
csomagot az önkormányzat a Heltai Tímea által üzemeltetett REÁL élelmiszerboltban 
rendelje meg. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
10. Pedagógiai program módosítása (szóban) 
 
Rusz László képvisel� ismerteti a pedagógiai program módosításának az okát. A jogszabály 
változás miatt kerül sor a módosítására, az alsós évfolyamokon újra lehet érdemjegyet adni.   
 
Urbán Józsefné egységvezet� kiegészítésként elmondja, hogy az érthet�bb értékeléshez 
szeretnének visszatérni.  
 
Gazda Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy mióta tudják a pedagógiai program módosításának 
szükségességét. Miért csak most kapták meg az anyagot. 
 
Rusz László ÁMK igazgató: tudják szeptembert�l, hogy szükség lesz a módosítására, de a 
tantestület november 26-ra tervezte az értekezletet. 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy a szakért� véleményezte a programot, 
elfogadhatónak ítélte. A képvisel�-testület aggályát érti. 
 
Ráduly József képvisel� szerint a szakért� egyetlen dolgot véleményezet, a többit korábban 
nyugodtan ki lehetett volna küldeni. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

141/2010. (XII.7.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a Deák Ferenc 
Általános Iskola pedagógiai programjának módosítását.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
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Nagy Imre polgármester az ülést bezárta, mert a képvisel�-testület a továbbiakban zárt 
ülésen folytatja munkáját.  
       
      Kmft. 
 
 
 
 Török Barna sk.               Nagy Imre sk. 
          címzetes f�jegyz�       polgármester 
 
 
 
 
 
 Bencs Gábor sk.                Seb�k Lajos sk. 
  jkv.hitelesít�        jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 
 


